



Protokoll styrelsemöte S03

Närvaro:	Malin Gurenius	Ordförande
	Josefin Brandt	Sekreterare
	Johan Bjarnevik	SRD-ordförande
	Björn Nilsson	Cafémästare
	Ola Bodin	Källarmästare
	Lars Dunemark	Programmästare
	Göran Stensköld	Sexmästare
	Pernilla Andersson	Överphös
	Jacob Gradén	Revisor(Ständig adjungerad)

§1 OFMÖ

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Pernilla Andersson, Överphös

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.

§5 Föregående mötes protokoll godkändes.

§6 Meddelanden Malin meddelar

- att Martin har bokat företagslunch den 13 februari med telica.
- det går bra för idrottsförmännen, 6-7 personer kom på första bandykvällen.

Göran meddelar att han ska ordna så att vi kan gå en brandutbildning. Där kan vi lära oss det grundläggande om hur man hanterar bränder. På fester måste det finnas någon som har dessa kunskaper.

Jacob påpekar att vi måste säga till honom när vi beslutar om stora saker, som t ex när vi beslöt att Idrottsförmännen skulle få 1000 kr från Programmästeriet.

Pernilla meddelar att vi ska få se stabenfilmen på shiptesgasquen.

Johan meddelar att det är fullmäktige på kåren den 8 februari. Alla är välkomna!

Björn meddelar att cafét har gått med vinst än så länge. Han ska nu utöka sortimentet. Fanta free orange, korb med bröd och renklämmor är saker som man kommer kunna köpa.

Josefin meddelar att dwww har haft möte och att det finns ett protokoll från det. Nästa möte skall äga rum i läsvecka 1, den



17 mars kl 17:00.

Alla i styrelsen: Vi hade städdag i iDét i söndags. Det blev väldigt fint och de städarna blev glada!

- §7 Beslutsuppföljning Ola fick i uppdrag att undersöka hurvida evangemanget Geekend skall ligga under sektionen eller inte. Ola har pratat med de som arrangerar och de vill tillhöra sektionen men de vill att eventuell vinst ska gå tillbaka till Geekend. Vi **beslöt** att gå med på deras önskan och vi väljer dem till funktionärer inom Programmästeriet nästa vecka.
- Vi pratade om att ändra informationen på Hugo. Dwwww tar hand om den frågan. Om man vill ha upp ett meddelande på den nu så skickar man det till Laban. Även D´du via mail ska dwwww fixa.
- §8 Källarmästerimötet om renovering av iDét Källarmästeriet har haft ett möte om hur iDét ska göras om. Det var ca 10 personer där som spånade och diskuterade idéer. iDét ska bli målas om och det skall ske i början av sommarlovet. Nästa möte skall vara den 15 februari kl 17:00 i iDét.
- §9 Funktionärsshiphtet Malin föreslår att vi skall träffa de nya funktionärerna på en lunch istället för innan shiphtesgasquen på lördag. Hon återkommer med datum för detta.
- §10 Teknologatron Om evengemanget Teknologatron genomförs så kommer det bli den 23 april. Det saknas dock en Teknologatron-general. Malin ska fråga Martin Jerling om han är intresserad. Om han inte är intresserad ska Josefin be Artisten göra en planch som efterfrågar en general.
- §11 Övrigt Vi ska ha städkväll torsdag den 10 februari. Då gör vi rent i köket så det går att laga mat där på lördag.
- Valärende- Styrelsen valde Adrian Ulander till posten jämställdhetsombud.
- §12 OFMA

Vid protokollet Justeras

Josefin Brandt
Sekreterare

Malin Gurenus
Ordförande